
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 18. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 10
Forslag til lov om ændring af lov om almene boliger m.v., lov om leje af al-
mene boliger og lov om friplejeboliger. (Effektivisering af den almene bolig-
sektors drift, forsøg med varmeregnskaber m.v.).
Af udlændinge-, integrations- og boligministeren (Inger Støjberg)

Spørgsmål 26
Ministeren bedes kommentere på Boligselskabet Sjællands artiklen "Boligsel-
skab opfordrer til lovindgreb overfor dyre lån", Altinget den 17. nov. 2016,
hvori der er anført et skøn for det samlede besparelsespotentiale på 700-800
mio. kr., såfremt alle indekslån i almenboligsektoren konverteres med samme
gevinst. I sin besvarelse, bedes ministeren oplyse, hvor mange andelsboliger,
der er finansieret med indekslån, samt hvor mange af disse almene boliger,
der ville have en gevinst ved at omlægge deres indekslån til andet lån? Mini-
steren bedes samtidig oplyse det samlede besparelsespotentiale herved?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 29. november 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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